6 Days 4 Nights Splendid Korea

Seoul/Chuncheon/Sokcho/Samcheok/Pyeongchang/Yeoju

HIGHLIGHTS

[Attractions]

√ Soyanggang Skywalk

√ Ocean Rail Bike

√Daegwallyeong Sheep Farm

√ Everland

[Experience]

V Hanbok Touring

VDIY Ice Cream

√ DIY Ginseng Chicken SOUP

V DIY Kimchi

[Gourmet]

V Bbg Buffet

√ Seafood Buffet



DAY	ITINERARY	HOTEL
DAY	KUALA LUMPUR → INCHEON (Meal On Board)	
01	Assemble at KLIA for our flight to Incheon ~ Korea.	
DAY	INCHEON – CHUNCHEON – SOKCHO (Lunch / Dinner - Grilled mackerel)	
02	Nami Island – Is famous for its beautiful tree lined roads and also original site for the famous drama "Winter Sonata" shooting	The Class 300
	place.	
	Soyanggang Skywalk – Stretching over the river, is 174 m long and the transparent glass floor covers 156 m of the section.	or similar 4*
	Daepohang Port – Fish market where you can find a variety of live fish, and a number of local seafood restaurants that serve	
	fresh raw fish at a reasonable price.	
DAY	SOKCHO – SAMCHEOK – PYEONGCHANG (Breakfast / Lunch - Squid & Pork Bulgogi / Dinner - Chicken Stew)	
03	Seoraksan National Park – Visit Shinheung Fortress and sitting Buddha, then proceed to Gweonguemseong by Cable car ride	
	(cable car ride subject to change in the event of bad weather or during maintenance period).	High One Resort
	Samcheok Ocean Rail Bike – is a four-wheeled bike on a 5.4 km rail that lies against a splendid backdrop of East Sea. (In winter,	Or similar
	it will be replaced to half-day skiing with ski equipment only, ski suits own expenses).	
	Daegwallyeong Sheep Farm – To get a closer experience with the sheep, sign up for the feeding experience and DIY ice cream	
	experience.	
DAY	PYEONGCHANG – YEOJU – SEOUL (Breakfast / Lunch - DIY Ginseng Chicken Soup / Dinner - Pork Bbq Buffet)	
04	Korea Village Farm (Hanmichon) – Experience DIY Ginseng chicken soup, DIY Kimchi, Visit Ginseng farm and taste ginseng	Shilla stay or similar 4*
	slices.	
	Everland (Day-pass) — With various rides, festivals like Global Fair, theme parks including Magic Land, European Adventure and Zootopia, perfect for a great amusement park.	
DAY	SEOUL FULL DAY TOUR (Breakfast / Lunch - Seafood Buffet)	
05	Shopping Stop at Ginseng outlet, Healthy Liver Shop, Cosmetic Duty-Free Shop and International Branded Duty Free Shop.	
03	N Seoul Tower (no entry) – Commonly known as the Namsan Tower, people travel to the top to attach colourful padlocks to	Shilla stay
	the fences as a symbol of their love.	
	Gyeongbok Palace Hanbok Touring Experience : Was the first and largest of the royal palaces built during the Joseon Dynasty.	or similar 4*
	Gwangjang Market – A large wholesale market selling a variety of goods, including upholstery, imported goods, groceries,	
	dried fish, traditional goods, and more.	
DAY	SEOUL – INCHEON → KUALA LUMPUR (Breakfast)	
06	Morning flight	
	Proceed to Grocery Shop to buy some local food & souvenir before heading to airport for your flight home.	
	Afternoon Flight (4pm onward)	
	Trick Eye Museum & Ice Museum – Is a gallery franchise with big wall paintings or installations, which contain AR (augmented	
	reality) effect and/or 3D illusions. In addition to main museum gallery, there is an Ice Museum, you can enjoy winter	
	wonderland all year round with life-size sculptures.	
	Hongdae Shopping Street – You'll be able to find all the latest, most popular trends in Korean fashion.	
	Proceed to Grocery Shop to buy some local food & souvenir before heading to airport for your flight home.	

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. 上述行程仅供参考,原则上本公司会尽量保持内容不变,然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。 Tour Code: 6KICN-SK (Updated: 01-AUG-2023)



(OUTBOUND)

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

T 03-21430288 **O** 016-5500590/529



康泰族行社(马)有眼公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD кркл. 12041 2041 203-2148 8448 © 016-5500578 6天4晚精彩韩国 首尔/春川/束草/三陟/平昌/驪州

亮点

[景点]

√昭阳江天空步道

√海洋铁路自行车

√大关岭羊群牧场

√ 爱宝乐园 [体验]

√穿韩服游景福宫

√DIY 冰淇淋

√ DIY 人参鸡汤

√ DIY 泡菜

[特色餐]

√烤肉吃到饱

√海鲜自助餐

[冬天打卡点] 🕏 🛜 √雪岳山国立公园: 12 月上旬-3 月上旬 √南怡岛: 12 月上旬-3 月上旬



天数	行程	酒店
第一天	吉隆坡 → 仁川 (机上用餐)	
	集合于吉隆坡国际机场出发飞往仁川~韩国。	
第二天	济州岛 - 春川 - 束草 (午餐 / 晚餐 - 烤青花鱼)	
	南恰岛 - 韩剧《冬季恋歌》拍摄地!春夏秋冬美不胜收的人气景点。春天有绚烂的樱花路,夏天有凉爽的水杉散	
	步路,秋天有绚丽的枫叶,冬天有耀眼的雪景等。	三百級酒店
	昭阳江天空步道 - 全 长 174 米,其中,地面由透明钢化玻璃组成的区间足有 156 米。在桥梁的末端设置了圆形	或同级 4*
	广场和宛如翅膀般伸展的观景台。	
	大浦港 - 这里的水产市场远近驰名,经营刚刚从东海捕捞上来的各种海鲜。	
第三天	束草 – 三陟 – 平昌 (早餐 / 午餐 - 炖鱿鱼 + 猪肉 / 晚餐 - 乡村韩式炖鸡)	
	雪岳山国家公园 – 其中以束草境内的神兴寺及亚洲最大青铜座佛像地区最为有名。然后乘缆车登上权金城观赏优	<i>**</i> → → <i> </i>
	美的风景 (缆车将关闭如遇到气候不佳或维修)。	第一高度假村
	三陟海洋铁路自行车 - 可一面骑着四轮铁路自行车,一面欣赏海边的松林与奇岩怪石,以及美不胜收的东海海岸	或同级
	线 (冬季改为半天滑雪含滑雪用具,滑雪服自费) 。 大关岭羊群牧场	
	- 人大岭丰矸牧场 - 走韩国唯一的牧羊场。这主各学野化盛开,复入人气凉爽,秋学红帆遍野,令人白雪记记,四	
第四天	子天京古 1 付こ。	
プロス	・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・・	新罗舒泰
	爱宝乐园(自由卷) – 主要是由环球市集、美洲探险、魔术天地、欧洲探险及野生动物园共 5 种主题园区所组成, 每	或同级 4*
	个园区都会随着季节的不同展开各式欢乐庆典活动。	
第五天	首尔之旅 (早餐 / 午餐 - 海鲜自助餐)	
	前往 人蔘专卖店、健肝宝专卖店、美容化妆品免税店 和 名牌免税店 购物。	⇒r == 4=
	N 首尔塔 (不登塔) – 俗称南山塔,高 236.7 米,建于 1975。当然除了高高的塔,最吸引人的便是爱情锁墙锁。	新罗舒泰 或同级 4*
	穿韩服游景福宫 - 是朝鲜王朝五大宫阙中规模最大的一座,见证了数百年沧桑变幻。	以问级 4*
	广臧市场-是集合韩国各种特色美食的美食胜地。	
第六天	首尔 – 仁川 → 吉隆坡 (早餐)	
	早班机	
	前往 土产店 买一些道地的食品和纪念品。之后,送往机场搭乘飞机返往家园。	
	下午班机 (4 点后)	
	特丽爱 3D 美术馆+雪之城 – 美术馆内陈列的作品利用错视技术将二维的图画呈现出三维的效果,每幅画都栩栩	
	如生。以及参观特丽爱雪之城。	
	弘大 购物街 – 就是韩国年轻人最喜欢逛的购物街之一。	
	前往 土产店 买一些道地的食品和纪念品。之后,送往机场搭乘返往家园。	

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. 上述行程仅供参考,原则上本公司会尽量保持内容不变,然而正确行程乃依据当地接待社按当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 6KICN-SK (Updated: 01-AUG-2023)



(OUTBOUND)

神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

T 03-21430288 **O** 016-5500590/529



康泰族行社(马)有眼公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD KPK/LN 2041 TO 03-2148 8448 © 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.